

المجتمع الإبداعي
COMMUNITY HUB

المجلس الإبداعي
CREATIVE MAJLIS

ورش عمل
WORKSHOPS

القاعة الرئيسية
PLENARY HALL

DAY 2 PROGRAMME 11 DECEMBER

برنامج اليوم ثاني 11 ديسمبر

ورش عمل

9.15 – 10.15 AM
WH46

PERSONAL BRANDING FOR CREATIVE ENTREPRENEURS PT 2

HOSTED BY GAUTAM GOENKA
Artistic Director & Co-Founder at The Junction

This two-part workshop guides you in building a standout personal brand by focusing on the four pillars—Competency, Image, Network, and Purpose—equipping you with actionable strategies to enhance your impact and align your brand with your aspirations.

ورشة عمل

9.15 – 10.15 صباحا
المستودع 46

تصميم هويتك - الجزء الثاني

يستضيف الورشة غوتام غوينكا
المدير الفني والشريك المؤسس في ذا جانتشن

توجهك هذه الورشة المكونة من جزئين نحو بناء علامة شخصية مميزة من خلال التركيز على أربعة ركائز أساسية: الكفاءة، الصورة، الشبكة، والهدف. مما يوزدك باستراتيجيات عملية لتعزيز تأثيرك ومواءمة علامتك مع تطلعاتك

KEYNOTE

9.30 – 10AM
CONCRETE

RECIPE FOR SUCCESS: Q&A WITH NATASHA SIDERIS

CEO & Founder of Tashas Group
MODERATED BY SAMANTHA WOOD
Foodiva, The Restaurant Whisperer

Enhance your marketing strategy with Zoho tools to streamline campaigns, maximise reach, and drive impactful results.

الكلمة الرئيسية

10 – 9.30 صباحا
كونكرت

وصفة النجاح: جلسة أسئلة وأجوبة مع ناتاشا سيديريس

رئيسة ورئيس التنفيذي لمجموعة تاشاس
تقدم سامانثا وود
مؤدية، خبيرة المطاعم

عزيز استراتيجيتك التسويقية باستخدام أدوات زوهو لتبسيط الحملات، وزيادة الوصول، وتحقيق نتائج مؤثرة

CREATIVE MAJLIS

10 – 10.30AM
CONCRETE

SUPERCHARGE YOUR MARKETING STRATEGY WITH ZOHO TOOLS

HOSTED BY AHMAD HASSAN DEEB
Business Solutions Lead at Zoho

Enhance your marketing strategy with Zoho tools to streamline campaigns, maximise reach, and drive impactful results.

المجلس الإبداعي

10.30 – 10 صباحا
كونكرت

تعزيز استراتيجيتك التسويقية من زوهو

يستضيف الورشة أحمد حسن ديب
قائد حلول الأعمال في زوهو

عزيز استراتيجيتك التسويقية باستخدام أدوات زوهو لتبسيط الحملات، وزيادة الوصول، وتحقيق نتائج مؤثرة

COMMUNITY HUB

10 – 11AM
MEETING POINT AT CONCRETE

ENTREPRENEUR TOUR: WALKING TOUR OF AL QUOZ

Each tour will guide forum attendees through various cultural and creative businesses in Al Quoz, offering an opportunity to explore their concepts and connect with their founders.

المجتمع الإبداعي

11 – 10 صباحا
نقطة الالتقاء: كونكرت

جولة رواد الأعمال: جولة مشي في القوز

ستأخذ كل جولة المشاركين في المنتدى عبر مجموعة متنوعة من الأعمال الثقافية والإبداعية في القوز، مما يتيح لهم فرصة استكشاف أفكارها والتعرف على مؤسسيها

COMMUNITY HUB

10.30AM – 12.30PM
CONCRETE

FINAL PITCH: AL QUOZ CREATIVE ENTREPRENEURSHIP COMPETITION

The final pitch of the Al Quoz Creative Entrepreneurship Competition marks the moment when the final 6 shortlisted entrepreneurs pitch their ideas live to a panel of judges, for the chance to secure a grant and bring their creative visions to life.

المجتمع الإبداعي

11 – 10 صباحا
نقطة الالتقاء: كونكرت

جولة رواد الأعمال: مسابقة القوز للريادة الإبداعية: العروض التقديمية

العرض النهائي لمسابقة القوز للريادة الإبداعية يمثل اللحظة التي يقدم فيها آخر 6 رواد أعمال مرشحين أفكارهم مباشرة أمام لجنة التحكيم، للحصول على فرصة الفوز بمنحة وتحقق رؤاهم الإبداعية على أرض الواقع

COMPETITION

10.30AM – 12.30PM
CONCRETE

FINAL PITCH: AL QUOZ CREATIVE ENTREPRENEURSHIP COMPETITION

The final pitch of the Al Quoz Creative Entrepreneurship Competition marks the moment when the final 6 shortlisted entrepreneurs pitch their ideas live to a panel of judges, for the chance to secure a grant and bring their creative visions to life.

مسابقة

10.30 صباحا – 12.30 ظهرا
كونكرت

مسابقة القوز للريادة الإبداعية: العروض التقديمية

العرض النهائي لمسابقة القوز للريادة الإبداعية يمثل اللحظة التي يقدم فيها آخر 6 رواد أعمال مرشحين أفكارهم مباشرة أمام لجنة التحكيم، للحصول على فرصة الفوز بمنحة وتحقق رؤاهم الإبداعية على أرض الواقع

WORKSHOPS

10.30 – 11.30AM
WH46

UNLOCKING CONSUMER TRUTHS TO DRIVE BUSINESS GROWTH

HOSTED BY GEMMA SHERIDAN
Business Director – Strategy & Insights from Leo Burnett ME

Gain insights into identifying and leveraging consumer truths to foster a culture of consumer-centricity and drive sustainable business growth.

ورشة عمل

10.30 – 11.30 صباحا
المستودع 46

اكتشاف حقائق المستهلك لدفع نمو الأعمال

تستضيف الورشة جيمنا شيريدان
مديرة أعمال - الاستراتيجية والرؤى من ليو بورنيت إم إي

اكتسب رؤى حول كيفية تحديد واستثمار الحقائق المتعلقة بالمستهلك لتعزيز ثقافة تركز على المستهلك وتحقيق نمو مستدام للأعمال

CREATIVE MAJLIS

11AM – 12PM
CONCRETE

REVERSE MENTORSHIP

HOSTED BY NOONA NAFOUSI
Founder of Neo Noor, and Master NLP certified trainer and corporate coach and leading authority in human behaviour

Small groups collaborate as one participant shares a challenge or concern, with the group providing insights and solutions in focused 15-minute cycles.

المجلس الإبداعي

11 صباحا – 12 ظهرا
كونكرت

الإرشاد العكسي

تستضيف الورشة نونا نفوسى
مؤسسة نيو نور، ومدربة معتمدة في البرمجة اللغوية العصبية إن إل بي، ومدربة شركات، وسلسلة رائدة في مجال سلوكيات الإنسان

يتم تقسيم المشاركين إلى مجموعات صغيرة حيث يشارك أحدهم تحدياً أو مشكلة، ويتعاون باقي أفراد المجموعة لتقديم رؤى وحلول خلال دورات مركزة مدتها 15 دقيقة

WORKSHOPS

11.45AM – 12.45PM
WH46

DESIGN THINKING THROUGH PLAY: UNNECESSARY INVENTIONS

HOSTED BY AMIR ZEID
Dean at Dubai Institute of Design and Innovation

Offering a playful and interactive introduction to design thinking through the engaging card game "Unnecessary Inventions", this workshop helps participants collaborate, brainstorm, and develop critical thinking skills while exploring creative solutions to unconventional challenges.

ورشة عمل

11.45 صباحا – 12.45 ظهرا
المستودع 46

التفكير التصميمي من خلال اللعب: اختراعات غير ضرورية

تستضيف الورشة أمير زيد
عميد معهد دبي للتصميم والابتكار

من خلال تقديم مدخل مريح وتفاعلي إلى التفكير التصميمي عبر لعبة الورق الممتعة "اختراعات غير ضرورية"، تساعد هذه الورشة المشاركين على التعاون، وطرح الأفكار، وتطوير مهارات التفكير النقدي أثناء استكشاف حلول إبداعية لتحديات غير تقليدية

CREATIVE MAJLIS

12.30 – 2.30PM
CONCRETE

UNSTUCK-ATHON

HOSTED BY RANIA JISHI
Artist

Unstuckathon is a drop-in series of activities designed to inspire participation and provide guidance. It offers a collaborative space for peer mentorship and mutual encouragement, where participants exchange resources, insights, and ideas to break through creative barriers.

المجلس الإبداعي

12.30 – 2.30 ظهرا
كونكرت

نشاط الإبداع المنطق

تستضيف الورشة رانيا جشي
فنانة

سلسلة من الأنشطة التي يمكن الانضمام إليها في أي وقت، تهدف إلى إلهام المشاركة وتقديم التوجيه، توفر مساحة تعاونية للإرشاد المتبادل والتشجيع المشترك، حيث يتبادل المشاركون الموارد والأفكار ويتجاوزوا الحواجز الإبداعية

COMMUNITY HUB

1.15 – 1.45PM

CREATIVE BREAK: BAND PERFORMANCE BY ELIJAH SEMINE

Discover how AI tools can enhance the creative process—from writing and generating visuals to creating music and voiceovers—while exploring the deeper role of human ingenuity in unlocking true creativity.

المجتمع الإبداعي

1.15 – 1.45 ظهرا

فواصل إبداعية: عرض موسيقي من أداء إيليا سيمين

لوريم إيسوم دولار سيت أميت، كونسكتيتور أجيبيسكينغ إيليت، كورابيتور فيتات تونك إن أوركي فيميرا كونفالييس سيد أوت أورنا ك جوستو سوسبيت إيفند، كوكوي أوكتور، نيسل فيرمونتور برينتيوم، ليبرو أركو لوكوتوس ساين، أ جيجيساس إيليت لوريم أوت تورييس

WORKSHOPS

1.30 – 2.30PM
WH46

DISRUPTING CREATIVITY WITH AI

HOSTED BY ALEXANDRE RODRIGUES
Creative Director from Saatchi & Saatchi ME

Discover how AI tools can enhance the creative process—from writing and generating visuals to creating music and voiceovers—while exploring the deeper role of human ingenuity in unlocking true creativity.

ورشة عمل

1.30 – 2.30 ظهرا
المستودع 46

إعادة تعريف الإبداع باستخدام الذكاء الاصطناعي

تستضيف الورشة ألكساندر رودريغز
المدير الإبداعي

ميكالان فاوكس
المديرة الفنية الأولى
وشريف محمد
المدير الفني من ساتشي آند ساتشي إم إي

لوريم إيسوم دولار سيت أميت، كونسكتيتور أجيبيسكينغ إيليت، كورابيتور فيتات تونك إن أوركي فيميرا كونفالييس سيد أوت أورنا ك جوستو سوسبيت إيفند، كوكوي أوكتور، نيسل فيرمونتور برينتيوم، ليبرو أركو لوكوتوس ساين، أ جيجيساس إيليت لوريم أوت تورييس

LIGHTNING TALKS

2 – 3PM
CONCRETE

LIGHTNING TALKS: SESSION 2

MATERIALS AND INNOVATION: TRANSFORMING THE UAE'S DESIGN LANDSCAPE

RICHARD WILSON
Managing Partner of La Nena

Discover how AI tools can enhance the creative process—from writing and generating visuals to creating music and voiceovers—while exploring the deeper role of human ingenuity in unlocking true creativity.

محاضرات مختصرة

2 – 3 ظهرا
كونكرت

محاضرات مختصرة: الجلسة الثانية

المواد والابتكار: تغيير مشهد التصميم في الإمارات

شفيق هرتوغ
المدير الفني والشريك المؤسس - ذا جانتشن

لوريم إيسوم دولار سيت أميت، كونسكتيتور أجيبيسكينغ إيليت، كورابيتور فيتات تونك إن أوركي فيميرا كونفالييس سيد أوت أورنا ك جوستو سوسبيت إيفند، كوكوي أوكتور، نيسل فيرمونتور برينتيوم، ليبرو أركو لوكوتوس ساين، أ جيجيساس إيليت لوريم أوت تورييس

FROM PASSION TO PERSEVERANCE: CRAFTING A MEDIA LEGACY

HASSAN ALNAJJAR
Founder & CEO of together

Discover how AI tools can enhance the creative process—from writing and generating visuals to creating music and voiceovers—while exploring the deeper role of human ingenuity in unlocking true creativity.

من الشغف إلى المثابرة: بناء إرث إعلامي

حسن محمد النجار
المدير الفني والشريك المؤسس - ذا جانتشن

لوريم إيسوم دولار سيت أميت، كونسكتيتور أجيبيسكينغ إيليت، كورابيتور فيتات تونك إن أوركي فيميرا كونفالييس سيد أوت أورنا ك جوستو سوسبيت إيفند، كوكوي أوكتور، نيسل فيرمونتور برينتيوم، ليبرو أركو لوكوتوس ساين، أ جيجيساس إيليت لوريم أوت تورييس

HOW TO LAUNCH A SCALABLE MVP IN 7 STEPS

LAMA OSMAN
Artistic Director & Co-Founder - The Junction

Discover how AI tools can enhance the creative process—from writing and generating visuals to creating music and voiceovers—while exploring the deeper role of human ingenuity in unlocking true creativity.

إطلاق منتج قابل للتوسع في 7 خطوات

لمى عثمان
المدير الفني والشريك المؤسس - ذا جانتشن

WORKSHOPS

2.45 – 3.45PM
WH46

FINANCIAL PLANNING

HOSTED BY THE TEAM AT THINKMEDIALABS

This workshop simplifies financial management for creative professionals, teaching practical methods to track income and expenses, manage cash flow, and build a profitable business without requiring prior finance knowledge.

ورشة عمل

2.45 – 3.45 ظهرا
المستودع 46

التخطيط المالي

يستضيف الورشة فريق Think Media Labs

تُبسّط هذه الورشة إدارة المال للمحترفين الإبداعيين، حيث تُعلم طرقاً عملية لتتبع الدخل والمصروفات، وإدارة التدفق النقدي، وبناء عمل مزدهر مع التركيز على الاحتفاظ بالعملاء بالتمويل

COMPETITION

3 – 3.30PM
CONCRETE

AWARD: AL QUOZ CREATIVE ENTREPRENEURSHIP COMPETITION

CREATIVE MAJLIS

3 – 4PM
CONCRETE

REVERSE MENTORSHIP

HOSTED BY NOONA NAFOUSI
Founder of Neo Noor, and Master NLP certified trainer and corporate coach and leading authority in human behaviour

Small groups collaborate as one participant shares a challenge or concern, with the group providing insights and solutions in focused 15-minute cycles.

مسابقة

3 – 3.30 ظهرا
كونكرت

مسابقة القوز للريادة الإبداعية: الجائزة

الإرشاد العكسي

تستضيف الورشة نونا نفوسى
مؤسسة نيو نور، ومدربة معتمدة في البرمجة اللغوية العصبية إن إل بي، ومدربة شركات، وسلسلة رائدة في مجال سلوكيات الإنسان

يتم تقسيم المشاركين إلى مجموعات صغيرة حيث يشارك أحدهم تحدياً أو مشكلة، ويتعاون باقي أفراد المجموعة لتقديم رؤى وحلول خلال دورات مركزة مدتها 15 دقيقة

PANEL

4 – 5PM
CONCRETE

DISRUPTING THE MARKET: CARVING OUT YOUR NICHE

MODERATED BY GAUTAM GOENKA
Artistic Director and Co-Founder of The Junction

Discover how AI tools can enhance the creative process—from writing and generating visuals to creating music and voiceovers—while exploring the deeper role of human ingenuity in unlocking true creativity.

حلقة نقاش

4 – 5 ظهرا
كونكرت

تغيير قواعد السوق: إيجاد مكانك الخاص

بتقديم غوتام غوينكا
المدير الفني والشريك المؤسس ل ذا جانتشن

لوريم إيسوم دولار سيت أميت، كونسكتيتور أجيبيسكينغ إيليت، كورابيتور فيتات تونك إن أوركي فيميرا كونفالييس سيد أوت أورنا ك جوستو سوسبيت إيفند، كوكوي أوكتور، نيسل فيرمونتور برينتيوم، ليبرو أركو لوكوتوس ساين، أ جيجيساس إيليت لوريم أوت تورييس

SPEAKERS

PETER AHN
Teible, FRAME & YUI

NUHAYR ZEN
Founder of Leukeather

DR. AHMAD ALATTAR
Founder of REALITY

المتحدثون

بيتر آن
الرئيس التنفيذي ل فريم ويوي

نوهير زين
مؤسس ليوكيدر

الدكتور أحمد الطائر
مؤسس ريالتي

WORKSHOPS

4 – 5PM
WH46

PITCH PERFECT: MASTERING THE ART OF PERSUASION FOR CREATIVE ENTREPRENEURS

HOSTED BY RANA TAHER
Lead at C3

This workshop equips creative entrepreneurs with practical tools and insights to build a thriving business, focusing on customer retention, digital presence, order management, and support, while preserving their creativity and passion.

ورشة عمل

4 – 5 ظهرا
المستودع 46

عرض مثالي: إتقان فن الإقناع لرواد الأعمال الإبداعيين

تستضيف الورشة رنا طاهر
قائدة في C3

تُقدم هذه الورشة لأصحاب المشاريع الإبداعية أدوات ورؤى والعملية لبناء عمل مزدهر مع التركيز على الاحتفاظ بالعملاء والظهور الرقمي وإدارة الطلبات، والمعم، مع الحفاظ على إبداعهم وشغفهم

COMMUNITY HUB

4 – 5 PM
MEETING POINT AT CONCRETE

ENTREPRENEUR TOUR: WALKING TOUR OF AL QUOZ

Each tour will guide forum attendees through various cultural and creative businesses in Al Quoz, offering an opportunity to explore their concepts and connect with their founders.

المجتمع الإبداعي

4 – 5 ظهرا
نقطة الالتقاء: كونكرت

جولة رواد الأعمال: جولة مشي في القوز

ستأخذ كل جولة المشاركين في المنتدى عبر مجموعة متنوعة من الأعمال الثقافية والإبداعية في القوز، مما يتيح لهم فرصة استكشاف أفكارها والتعرف على مؤسسيها